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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Enkel nog professioneel vuurwerk in Brecht

Vuurwerkverbod
De voorbije jaren werd rond nieuwjaar steeds meer vuurwerk afgestoken  
door particulieren. Dat is voortaan verboden. “Enkel professionals die de  
toestemming kregen van het gemeentebestuur, mogen nog vuurwerk afsteken 
in onze gemeente”, zegt burgemeester Sven Deckers.

Elk jaar gebeuren er ongevallen doordat particulieren zelf vuurwerk afsteken. 
Vaak met levenslange letsels tot gevolg. Er werden ook meer en meer vuurpijlen 
en ander afval achtergelaten op pleintjes en in straten. Misschien vond u zelfs al 
resten van vuurwerkpijlen op uw dak of in uw tuin. 

Goed nieuws voor dieren
“Het continue vuurwerk is ook een 
nachtmerrie voor onze dieren”, zegt  
schepen van Dierenwelzijn Kris  
Janssens. “Het urenlange geknal is een 
ware beproeving voor huisdieren en 
dieren op de weide of in stallen.” 

Burgemeester Sven Deckers besliste  
daarom om een volledig verbod in te 
stellen op het afsteken van vuurwerk  
door particulieren. Wilt u dit jaar toch 
van een vuurwerkspektakel genieten? Ga dan naar een professionele vuurwerk-
show. Zelf vuurwerk afsteken op pleintjes, in straten of in de eigen tuin is ten 
strengste verboden.

Beste inwoner van Brecht, Sint-Job, 
Sint-Lenaarts en Overbroek,

Het nieuwe gemeentebestuur onder 
leiding van de N-VA is intussen bijna een 
jaar aan de slag. In dat jaar namen we al 
heel wat beslissingen. U leest er verder 
in dit nummer meer over. Momenteel 
leggen we de laatste hand aan de 
meerjarenplanning, zodat uw gemeente 
gewapend is voor de – vooral budgettaire –  
uitdagingen van de komende jaren.

Ik maak van deze gelegenheid gebruik 
om de medewerkers van de gemeente 
te bedanken. Voor hen was het uiteraard 
aanpassen aan de nieuwe bestuurs-
ploeg, maar door hun inzet en hulp is 
alles vlot verlopen. 

Samen met onze coalitiepartner en met 
de steun van het gemeentepersoneel 
werkt de N-VA ook de volgende jaren 
aan een betere gemeente. 

Ik wens u prettige feest- 
dagen en een gezond  
en gelukkig 2020!

Kris Janssens
Voorzitter N-VA Brecht

Fijne kerst en 
prettig eindejaar

Zondag 26 januari
van 10.30 tot 13 uur

Molenhof
Molenstraat 24b in Brecht

NIEUWJAARSRECEPTIE
met Peter De Roover

Gastspreker is Peter De Roover, fractievoorzitter van de N-VA in de Kamer 

  Voortaan is enkel professioneel vuur-
werk nog toegelaten in uw gemeente.
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Recyclagepark Sint-Lenaarts sluit op 1 januari
Op dit moment heeft de gemeente Brecht drie recyclageparken: één in Sint-Job, één in Brecht en  
één in Sint-Lenaarts. De recyclageparken van Sint-Job en Brecht worden zeer druk bezocht, maar  
de bezoekersaantallen van het recyclagepark van Sint-Lenaarts gaan jaar na jaar achteruit. De  
gemeente besloot daarom in samenspraak met Igean om het park te sluiten. 

Waar in 2014 nog ruim 8 000 inwoners het recyclagepark in Sint-Lenaarts bezochten, waren dat er in 2018 nog maar 1 400”, 
legt schepen van Leefmilieu Kris Janssens uit. “Dat is gemiddeld één bezoeker per uur dat het recyclagepark open was.” Het 
dalende bezoekersaantal heeft verschillende oorzaken. Ten eerste kan je op het recyclagepark van Sint-Lenaarts niet terecht 
met afval waarvoor je moet betalen. Daarvoor moet je naar Brecht. “Uiteraard nemen mensen dan ook ineens het afval mee 
waarvoor ze niet moeten betalen, waardoor ze geen reden meer hebben om naar Sint-Lenaarts te gaan”, zegt Kris Janssens. 
“Het recyclagepark van Brecht ligt bovendien vlak bij Sint-Lenaarts, waardoor heel wat mensen sowieso al naar Brecht gaan.”

Ivan Flebus legt eed af als gemeenteraadslid
In oktober legde Ivan Flebus de eed af in de gemeenteraad. Hij volgt Peter Ballière op, die om  
professionele redenen een stap opzij zet. 

Ivan is zeker geen onbekende in onze gemeente. Hij is al vele jaren bestuurslid en 
organisatieverantwoordelijke van N-VA Brecht. Vorig jaar werd hij verkozen tot  
ondervoorzitter van de afdeling. Daarnaast zetelt hij in verschillende beheers- 
organen: Kempuseum, de verkeersraad, de bib en CC Jan Vander Noot. 

Mobiliteit en veiligheid
Ivan is in zijn vrije tijd ook vrijwilliger bij het VOC Brasschaat, waar wilde dieren 
worden opgevangen en verzorgd. Als gewezen rijkswachter gaat zijn interesse in de 
gemeenteraad vooral uit naar verkeer, mobiliteit en veiligheid. Ook geschiedenis en 
erfgoed krijgen van Ivan bijzondere aandacht.

  De meeste inwoners van Sint-Lenaarts gaan nu al 
naar het nabijgelegen recyclagepark van Brecht.

Onverantwoorde kost
De gemeente ging daarom in gesprek met Igean, de 
beheerder van de recyclageparken, om de situatie te 
bekijken. Al snel bleek dat het sluiten van het recyclage- 
park in Sint-Lenaarts de meest voor de hand liggende 
beslissing was. “Het recyclagepark in Sint-Lenaarts 
kost de belastingbetaler meer dan 80 000 euro per jaar. 
Als je daar dan de 1 400 bezoekers op jaarbasis tegen-
overstelt, betekent dat een kost van meer dan 55 euro 
per bezoeker. Dat is niet meer te verantwoorden. En 
aangezien de meeste inwoners van Sint-Lenaarts toch al 
naar het recyclagepark van Brecht gaan, is de impact op 
de dienstverlening zeer beperkt”, besluit Kris Janssens.
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Charlotte Beyers
Schepen van Participatie

N-VA Brecht hecht veel belang aan participatie en inspraak. Schepen van Participatie Charlotte Beyers ging 
meteen aan de slag om dit speerpunt uit het N-VA-verkiezingsprogramma uit te werken. “Het is belangrijk 
dat we onze inwoners voldoende informeren en ook laten deelnemen aan belangrijke projecten”, zegt  
schepen Charlotte Beyers. “Uiteraard is het zaak om niet enkel te luisteren, maar ook effectief met de  
feedback aan de slag te gaan.”

N-VA Brecht zet in op burgerparticipatie

Rommersheide: hoe zien inwoners hun straat? Infomarkt toekomst Sint-Lenaarts

In februari vond een eerste informatievergadering plaats over de 
weg- en rioleringswerken fase 4 in Rommersheide. Daar werden de 
inwoners uitgebreid geïnformeerd over de impact van de werken en 
werd de volledige tijdlijn van de werken voorgesteld. De bewoners 
kregen die avond ook een enquêteformulier dat ze ter plaatse konden 
invullen. “Daarin konden ze hun mening geven over het uitzicht van 
hun straat”, legt Charlotte Beyers uit. “Welke bomen willen ze in hun 
straat? Voor welke afwerkingslaag hebben ze een voorkeur? Willen 
ze bredere toegangswegen of verkeersremmers? Inwoners konden 
ook extra opmerkingen of suggesties doorgeven.”

De resultaten van de enquêtes werden in het project verwerkt, 
waarna de aangepaste plannen in oktober opnieuw aan de  
bewoners werden voorgesteld. Ook toen konden ze nog vragen  
en opmerkingen doorgeven. De werken zullen normaal gezien in 
het najaar van 2020 van start gaan.

In juni werd in OC ’t Centrum in Sint-Lenaarts een infomarkt  
georganiseerd. Aanleiding waren de plannen die een project-
ontwikkelaar heeft met een aantal gronden in het centrum van 
Sint-Lenaarts. “Omdat we het belangrijk vinden dat buurt- 
bewoners hun visie kunnen geven op de plannen, werden zij 
uitgenodigd voor een infomarkt”, vertelt Charlotte. “Want die 
plannen zullen toch een grote impact hebben op de toekomst  
van het dorp.”

Nadat de projectontwikkelaar zijn plannen had voorgesteld, 
konden de bewoners hun opmerkingen en suggesties doorgeven, 
zowel ter plaatse als online. “Het schepencollege gaf die  
opmerkingen door aan de projectontwikkelaar, die ermee aan  
de slag moet om aan de wensen van de buurtbewoners te  
voldoen”, legt Charlotte uit. “In het voorjaar van 2020 zal een 
herwerkt voorstel aan de inwoners worden voorgesteld.”

Uiteraard wil N-VA Brecht niet alleen inspraak bij grote infrastructuurwerken. 
Is er een probleem in uw wijk of deelgemeente of heeft u een suggestie? 

Neem dan zeker contact met ons op via brecht@n-va.be
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


